
Marta Patena              Kraków, 12,10,2010r, 

Radna Miasta Krakowa 

  

Szanowny Panie Prezydencie, 
Proszę o rozpoznanie problemów poruszonych w liście [wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], 
i podjęcie moŜliwych, stosownych interwencji w celu zapewnienia bezpieczeństwa 
mieszkańcom Dzielnicy IV naszego miasta. 

Do interpelacji dołączam otrzymane przeze mnie, drogą milową, pismo. 

Marta Patena 

 

Interpelacja 


